
Mandat for arbeidsgruppe for utredning av ny struktur for masternivået:   
  
Formål:  
 
I Fase 1 skal arbeidsgruppen utrede og foreslå mulige overordnede føringer og rammer som kan 
bidra til å innfri strategiens formulering om at: “Kunsthøgskolens samlede studieportefølje, spesielt 
på masterprogramnivå, skal være mer robust, ha bredere faglig fundament som integrerer 
kunstnerisk utviklingsarbeid i studiene, drar bedre nytte av Kunsthøgskolens samlede ressurser og 
sikre dagens fordypningsområder. Masterprogramnivået skal fungere som en naturlig forbindelse 
mellom bachelor- og doktorgradsnivået.”  
  
Denne prosessen har fokus på systemisk og overordnet rammeverk. Periodisk programevaluering er 
en kvalitetsevaluering av hvert enkelt studieprogram som er rådgivende for avdeling og 
studieprogram, og kan ha strukturelle elementer og forslag i seg. Arbeidsgruppen skal ha et 
overordnet fokus knyttet til rammer, struktur og overordnede intensjoner rundt profil på 
masternivået.  
 
Arbeidsgruppen skal ikke forslå avvikling av faglige fordypningsområder på masternivå.    
 
Arbeidsgruppe: 

- Prorektor for utdanning (leder) 
- Dekan teater 
- Dekan design  
- Prorektor for forskning 
- Fagdirektør  

Studieadministrasjonen vil fungere som sekretariat for arbeidsgruppen.  
 
Prosess og framdrift:  

Arbeidsgruppen skal etterstrebe en transparent prosess.  

- Utdanningsutvalget skal fungere som referansegruppe for arbeidet 
- Alle arbeidsdokumenter skal være åpent tilgjengelig for dekaner til deling med sitt relevante 

fagmiljø 
- Arbeidsgruppen skal ha jevnlige innsjekk i ledergruppen og koble på alle dekaner underveis  
- Det skal arrangeres innspills møte og drøftinger underveis med faglig ansatt med sentral rolle 

i fra hvert av dagens masterprogram, som dekan utnevner 
- Det skal arrangeres innspills møte med teknisk produksjon for å fange opp mulig 

problemstilling hva gjelder organisatoriske konsekvenser og utfordringer 
- studentrådet involveres gjennom de faste møtene mellom rektor/direktør og SR for å sikre 

studentenes stemme i arbeidet 
- Det skal legges opp til høring i hele organisasjonen på utredningen før saken styrebehandles. 

Denne høringen skal bidra med innspill til foreløpige anbefalinger og videre prosess og 
framdrift i denne saken.  

  
Arbeidsgruppen skal gi en foreløpig tilbakemelding senest 12. Mai med oppdatert fremdriftsplan for 
både fase 1 og fase 2.   
 



Basert på behandling i ledermøte og styremøte, skal påtroppende rektor få et godt grunnlag for å 
avklare videre prosess fra høsten 2023.  
 

 


